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PROTOKÓŁ nr X 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 21 listopada 2019 r. 

Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1700 

 

W posiedzeniu udział wzięło 14 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 

 

Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia 

porządku obrad. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem porządku obrad:   - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -  0 radnych 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

 

Protokół z poprzedniej sesji nr IX z dnia 30 października 2019 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 2 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  współdziałania  z  Powiatem  Starogardzkim  w  zakresie  

realizacji „Powiatowego programu profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) na lata 

2018 – 2022” w 2020 roku. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. Przewodniczący 

obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   1 radnych  

 

Uchwała nr X/65/2019 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wzoru  wniosku  o  wypłatę zryczałtowanego  dodatku 

energetycznego. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. Przewodniczący 

obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr X/66/2019 została przyjęta jednogłośnie. 



2 
 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub od innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. Przewodniczący 

obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymał się:     -   1 radny  

 

Uchwała nr X/67/2019 została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Radę Gminy Osiek nr XV/77/2016 z dnia 26 lipca 

2016r. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty  za  gospodarowanie  odpadami 

komunalnymi.  

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. Przewodniczący 

obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr X/68/2019 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019.   

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. Przewodniczący 

obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr X/69/2019 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. Przewodniczący 

obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

Uchwała nr X/70/2019 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

 

Radna Teresa Eggert zadała pytanie o orientacyjny koszt dokumentacji remontu hydroforni – 

odpowiedzi udzielił Wójt – ok. 30 tys. zł 

 

Radny Jerzy Kłos zadał pytanie o przetarg na przebudowę przepustu - odpowiedzi udzielił Wójt – 

złożone oferty przekraczają budżet przeznaczony na tą inwestycję. 
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Ad. 9 Wolne wnioski. 

 

Radna Powiatu Starogardzkiego Stanisława Kurowska przedstawiła znaczące wydarzenia, które 

odbyły się na terenie naszego powiatu. 

 

Radny Jerzy Kłos zadał pytanie o następne posiedzenie rady powiatu – odpowiedzi udzieliła 

Stanisława Kurowska – najważniejszym tematem sesji będzie zmiana funkcjonowania szkół średnich. 

Wójt Janusz Kaczyński przedstawił warunki finansowania inwestycji drogowych. 

 

Radna Powiatu Starogardzkiego Stanisława Kurowska zaprosiła wszystkich na charytatywną 

imprezę andrzejkową. 

 

Mieszkaniec gminy przedstawił swoje stanowisko na temat prowadzenia inwestycji gminnych 

i pozyskiwania przez gminę funduszy na ich realizację. 

Przewodniczący Wojciech Śliwiński opisał problemy związane z inwestycjami w naszej gminie 

i wpływ na nie programu Natura 2000. 

Wójt Janusz Kaczyński przedstawił sukcesy pozyskiwania funduszy na realizację projektów, także 

unijnych, dla naszej gminy. 

Wywiązała się dyskusja z udziałem mieszkańca, Radnego Jerzego Kłosa, Przewodniczącego Wojciecha 

Śliwińskiego oraz Wójta Janusza Kaczyńskiego na temat inwestycji gminnych, oszczędności oraz 

pozyskiwania funduszy na ich realizację. 

 

Przewodniczący Wojciech Śliwiński przypomniał o zbiórce elektro-śmieci realizowanej przez szkołę 

w Osieku. 

Wójt Janusz Kaczyński przypomniał o kosztach utylizacji elektro-śmieci. 

 

Radna Teresa Eggert zadała pytanie, czy zmieni się reguła odbioru śmieci elektronicznych oraz BIO 

– Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – odbiór nadal odbywa się zgodnie z obowiązującą 

ustawą oraz aktualną umową. 

 

Ad.10 Zakończenie obrad. 

Obrady sesji zakończone zostały o godz. 17:45. 

 

 

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy 

 

Joanna Chabowska 

 Wojciech Śliwiński 


